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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D' EXPOSICIÓ

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D'
EXPOSICIÓ DEL DIA 9 D'ABRIL DE 2019

En el CMSS de Benimaclet, a les 19 hores del día 9 de abril de 2019. Davall la Presidència
de la Sra. Neus Fabregas Santana, es va reunir en sessió ordinaria, el Consell de Districte
d’Exposició, amb l’asssistència dels components del mateix: el Sr. Vicent Solbes Bou, el Sr. Joan
Colomer Bea, el Sr. Daniel Soriano Argente, el Sr. Eduardo Costa-Falcao Serral, la Sra.Lucila
Talens Salas, el Sr. José Manuel Orta Cid, el Sr. Manuel Lledó Matoses, i el Sr. Pedro Morales
Sales, actuant com a Secretari el Sr. Pedro Llopis Narbón. 

Oberta la sessió per la Presidència, s’examinen els assumptes que figuren en l’orde del dia
i s’adopten els següents acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si es el cas, del acta de la sessió anterior, de 9 de gener de 2019.

Pregunta la Sra. Presidenta si algún menbre del Consell ha de formular alguna modificació
o aportació del acta de la sessió anterior.

No havent-hi cap observació, s’aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior pels
vocals del Consell Municipal de Districte.

 

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe de la Presidencia del Consell.

• SUBVENCIONS DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA:

Des de la Regidoria de participació ciutadana es llançarà en les pròximes setmanes la nova
convocatòria de les subvencions per al foment de l'associacionisme i de participació ciutadana
2019.

La convocatòria s'aprovarà en la JGL del 12 d'Abril i es publicarà posteriorment al BOP
per fer-les públiques.

Quan comence el termini per a la presentació de projectes, s’enviarà informació a totes les
entitats i es publicarà a la web i xarxes de l’Ajuntament.

S’informarà de les dades dels 10 tallers de formació per explicar les subvencions i com
realitzar els projectes. A més, com en anys anteriors totes les entitats podran demanar assistència
tècnica per part del servei de participació.

Línies de les subvencions:

Línia 1: Foment de la dinamització i vertebració de la vida col·lectiva en els barris o
districtes:

a.                     Enfortir el teixit associatiu millorant la participació interna de les entitats i
l'ampliació de la seua base social

b.                     Promoure la dinamització de la vida col·lectiva del barri, districte o ciutat,
afavorint la creació de xarxes de col·laboració que fomenten la convivència i la cohesió social

c.            Donar suport a l'activitat del moviment veïnal en benefici de la millora dels seus
barris enfortint les relacions entre veïns i veïnes.

Activitats subvencionables:
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•             Activitats orientades a millorar la participació interna: accions formatives i/o de
creació d'espais de treball, trobada i deliberació per a la millora del funcionament intern de les
entitats.

•                         Activitats orientades a ampliar la base social de les entitats: Campanyes de
difusió, comunicació i captació de persones sòcies i voluntàries. Cursos de formació, tallers,
jornades, seminaris o altres accions formatives.

•             Activitats promogudes per una o diverses entitats que afavorisquen la interacció
entre el veïnat amb les finalitats a dalt esmentades: Jornades, trobades, xarrades i altres activitats
orientades a aconseguir els objectius plantejats en aquesta línia

 

Línia 2: Foment de processos de participació ciutadana

a.                     Propiciar espais oberts al debat, intercanvi d'idees i elaboració de propostes
cíviques.

b.           Facilitar la participació ciutadana i la relació de la ciutadania amb l'administració
a través de les noves tecnologies.

 

Activitats subvencionables:

•             Disseny i posada en marxa de processos participatius dins de l'àmbit d'actuació de
l'entitat, en els quals s'involucre tant a les persones sòcies com a persones no sòcies, per al
diagnòstic de possibles problemes i necessitats del sector i proposar solucions des de la
ciutadania.

•             Disseny i posada en marxa de processos participatius per a diagnosticar possibles
problemes i necessitats específiques d'un barri o districte, així com proposar solucions des de la
ciutadania.

•                         Activitats de formació en metodologies participatives i/o altres aspectes
relacionats amb la participació ciutadana i els processos participatius.

•             Activitats de formació en noves tecnologies aplicades a la participació ciutadana i
la relació amb l'administració.

 

Línia 3: Foment de l'elaboració i difusió d'estudis. Objectius:

a.                     Afavorir i visibilitzar una cultura de la participació ciutadana i del moviment
associatiu de la ciutat de València.
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Activitats subvencionables:

•                         Elaboració i/o publicació d'estudis i investigacions relacionades amb
l'associacionisme, moviments socials, processos de participació ciutadana i experiències
participatives, etc.

 

Repartiment del pressupost per JMD

La distribució de 215.000€ s'ha realitzat partint d'una assignació mínima de 6.000 euros a
cada Junta Municipal de Districte i considerant, com a criteris redistributius, la població
empadronada a data 1 de gener de 2018 i el nombre d'associacions registrades en cada Junta
Municipal. Des de l'any passat hi ha hagut un gran augment d'associacions registrades.

En aquesta convocatòria els pobles ja tenen pressupost propi.

Junta Municipal Ciutat Vella         19.857

Junta Municipal de Proveïments 25.369

Junta Municipal de Russafa          28.914

Junta Municipal de Patraix              24.023

Junta Municipal de Trànsits               32.837

Junta Municipal de Marítim                34.886

Junta Municipal de Exposició            21.230

Junta Municipal de Pobles del Nord 8.288

Junta Municipal de Pobles de l’Oest 8.351

Junta Municipal de Pobles del Sud 11.244 

Àmbit d'actuació i terminis

L'àmbit d'actuació de les entitats que sol·liciten la subvenció serà la ciutat de València (o
Pobles de València). Les entitats hauran de concórrer en la JMD en la qual conste el seu domicili
fiscal i els projectes que es realitzen dins de la mateixa tindran més puntuació.

S'augmenta el termini de presentació de sol·licituds a un mes a partir de la publicació en el
BOP

Quantitat i termini d'execució
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1.                     S'augmenta a un màxim de 3.000 euros en el cas de ser només una l'entitat
demandant, i es redueix a 5.000 en cas de ser dos o més entitats les que concórreguen de forma
conjunta. S'abonarà en un sol pagament

2.           En el referit als terminis d'execució, les entitats podran començar l'execució de les
activitats des de l'1 de gener del 2019 o durant un any a partir del cobrament de la subvenció. 

• Decidim VLC:

Des de la Regidoria de Participació Ciutadana s'està planificant la nova edició
de Decidim VLC, la quinta edició d'aquests pressupostos participatius.

Actualment s'ha convocat una taula de participació amb entitats socials de la ciutat per
treballar la nova edició i codisenyar les bases reguladores.

L'edició 2019-2020 començarà els pròxims mesos. Us animem que comenceu a ajuntar-vos
en el grup d'urbanisme de la junta per pensar en propostes per als vostres districtes. Com més es
treballen les propostes, serà més fàcil després el seu estudi per part dels equips tècnics.

Estigueu atentes a la web decidimvlc.valencia.es que es ficarà tota la informació del nou
procés.

I recordem que en la mateixa pàgina podeu també trobar l'estat d'execució de les edicions
anteriors dels projectes dels districtes d'aquesta junta municipal per poder fer seguiment dels
projectes.

Els projectes de la primera i segona edició de Decidim VLC d’aquesta JMD estan tots
finalitzats menys el projecte de la segona consulta del Pla del real “Enjardinament solar entre els

que està ja en execució. De la tercera consulta, model de ciutat,carrers Rubèn Dario i Palància” 
tenim el  que està ja en tramitació.Carril Bici a l’Avinguda Primat Reig

• Grup de Comerç i Turisme de la JMD i Consell Municipal de Turisme:

El Reglament del Consell Municipal de Turisme aprovat per acord de Ple de 27 de
setembre de 2018, i que ha entrat en vigor l'1 de març, preveu la creació del Consell Municipal de
Turisme de l'Ajuntament de València com a òrgan de participació social, assessorament i
col·laboració en aquelles activitats que incidisquen en el camp del Turisme dins de l'àmbit
competencial i territorial de l'Ajuntament de València, amb les funcions, composició, òrgans i
procediment regulador que s'estableixen en aquest.

Com a membres del mateix s'estableix en qualitat de vocal un/a representant del Grup
 que had'Activitat comercial i/o turisme de cadascuna de les Juntes Municipals de Districte,

de ser representant d'una associació amb treball en l'àmbit de demarcació de la Junta i estar
inscrita en el Registre d'Entitats de l'Ajuntament. El consell de turisme és el primer consell
sectorial de participació que junta un eix sectorial (turisme) amb l’eix territorial amb la
representació de vocalies de les pròpies JMD.
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Com a Junta municipal, tenim una vocalia per a nombrar en aquest Consell Municipal de
Turisme. Després en la part de informació dels grups de treball us informaran. 

Estratègies integrals de participació

Com sabeu, durant el mes de març es varen realitzar les dues comissions de seguiment de
les estratègies integrals d’Orriols i de Benimaclet.

A la web, en l’apartat de participació en publicacions podeu trobar l’acta de les sessions.
Aquestes actes mostren les mesures que va explicar l’equip de govern.

Aquestes comissions continuaran de forma semestral per poder fer un seguiment ciutadà de
la seua implementació

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Propostes dels grups de treball.

A) CULTURA Y EDUCACIÓN

El Sr. Daniel Soriano, informa sobre les activitats ja realitzades i les que queden per
realitzar.

Respecte a les ja realitzades serien festimaclet i passeig poètic.
Es troben en marxa: seràs la paraula viva, i s'ha retardat el festival d'escoltisme, per la pluja, i es
p r e v e u  e s  d u g a  a  t e r m e  d e  c a r a  a  l ' e s t i u .
I queden per celebrar: Benimaclet t’estime-fira de la música, en principi previst per a l'11 de
Maig; Cinema a la fresca, per al mes d'agost; la festa estellés, per al mes de setembre; les
Vesprades de sevillanes i sainets, a l'octubre; Els barris parlen, el meu barri escolta, per al mes de
m a i g  i  B e n i m a c l e t  s ’ a c t i v a ,  a l  s e t e m b r e .
D'altra banda, indica que les dues activitats que no han sigut patrocinades per la Junta, com són
Els clavaris en la presenta edició i el carnestoltes infantil, de l'edició anterior, no ho van ser
perquè ja havien rebut una subvenció pel Servei de Cultura Festiva. 

B)  ACTIVITAT ECONOMICA, COMERÇ I  HORTA:

El Sr. Joan Colomer, informa que la setmana que ve es reunirà el grup de treball, per a preparar
l'activitat “Benimarket”, prevista per al mes de maig. I mostra el seu agraïment a tots els
components del grup de treball, així com a la Presidenta i a la seua Assessora per la seua
implicació i col·laboració en aquest, per a portar avant projectes favorables per als barris, durant
t o t a  a q u e s t a  l e g i s l a t u r a .
D'altra banda, informar que, com va indicar la Sra. Presidenta, s'adona que en el grup de treball
es va nomenar com a vocal del Consell Municipal de **Turisme al Sr. Antonio Pérez Martínez,
en  r ep resen tac ió  de  l a  AAVV de  Ben imac le t .  

C )  U R B A N I S M E :  
El Sr. LLedo, informa que es va aprovar l'activitat de “accions formatives sobre urbanisme i
participació ciutadana”, a càrrec de la AAVV de Benimaclet, amb una reunió al mes, i ” dossier
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informatiu per a veïns sobre el projecte PAI **Benimaclet”, que li ha informat el president de la
citada associació que va avant, així com que les xarrades amb els socis ja s'han fet, que el dossier
eixirà al maig segurament, i que tot va segons el que es preveu. 

D )  B E N E S T A R  S O C I A L :  
La Sra. Mireia Biosca relaciona les activitats a realitzar per aquest grup: observatori catalitzador
dels problemes socials del barri de Benimaclet i districte; la igualtat també s'aprèn; sensibilització
migracions i teixit social i diversitat; classes d'alfabetització i d'iniciació al valencià per a
immigran t s  i  ca rnes to l t es  in fan t i l - juven i l .  
Per a tranquil·litat de tots, la Sra. Presidenta informa que les autoritzacions per als espais públics,
per a totes les activitats dels grups de treball ja han sigut sol·licitades, perquè no es plantegen
problemes davant les pròximes eleccions municipals. 

4 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Mobiliari urbà barri Mestalla

 

 

José Manuel Orta Cid, en su calidad de vocal del Grupo Municipal del Partido Popular, al
amparo de lo dispuesto en el artículo 120 y siguiente Reglamento Orgánico del Pleno, presenta la
siguiente:

 

MOCIÓN

Distintas calles y avenidas del ámbito del Barrio de Mestalla, carecen de mobiliario urbano
(bancos), para sentarse los vecinos/as y personas mayores.

Que tras el estudio por parte de los servicios técnicos municipales para su mejor ubicación
se instalen los bancos elaborados con materiales reciclados en distintos puntos de las calles y
avenidas del Barrio de Mestalla.

 

PROPUESTA DE ACUERDO

1. Elaboración de un plan integral de instalación de nuevas piezas de mobiliario sostenible
(bancos) en distintos puntos de las calles y avenidas del ámbito del Barrio de Mestalla.
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-Avda. Cardenal Benlloch.

-calle Ernesto Ferrer

-calle Caravaca

- calle Polo y Peyrolón

-calle Bélgica.

-calle ciudad de Mula.

-calle chile

-calle Eolo.

El Sr José Manuel Orta Cid defèn la moció:

DEBAT 

Sense plantejar-se debat, ja que la moció serà aprovada, se sotmet directament a votació.

 VOTACIÓ

 Sotmesa la moció a votació, s'aprova per unanimitat.

A C O R D
M o c i ó  a p r o v a d a .

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000077-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Grup Municipal Ciutadans sobre CREACIÓ CENTRE DE DIA
EXCLUSIU DE LA JUNTA MUNICIPAL D'EXPOSICIÓ
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##ANEXO-1673776##

Unidad  
Expediente Iniciativa número 
Tipo: Moción  
Asunto: Creación de un centro de día exclusivo de la Junta 
municipal de Exposición 

 

Órgano: Junta municipal de Exposición  
 
MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO CIUDADANOS RUTH MERINO, EN SU NOMBRE Y 
EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE EXPOSICION. 
 
Valencia no puede dejar de lado a sus mayores.  
 
Los distritos de BENIMACLET, ORRIOLS Y PLA DEL REAL son de los más envejecidos de la ciudad. De las 
familias que residen en estos distritos, según las estadísticas oficiales del ayuntamiento de 2017 
(http://www.valencia.es/estadistica), consta que solo en Benimaclet habitan 1.650 personas mayores de 80 
años,  de las cuales 760 viven en absoluta soledad 
 
Respecto al índice de envejecimiento, porcentaje que representa la población mayor de 64 años sobre la 
menor de 16, la ciudad presenta un índice de envejecimiento en 2017 de un 141,7, con un grado de 
dependencia del 54,1. 
 
De todo ello se deduce que el distrito crece en población mayor de 65 años con un notable incremento en 
la franja de 80 o más años y sin embargo según los datos estadísticos la misma decrece en la franja de 18 a 
29 años, es decir, se pierde 10 veces más población joven que crece la población mayor. 

 
Si bien el hecho de vivir sola/o puede significar un alto grado de autonomía e independencia, en el caso de 
la población mayor puede también significar un riesgo de exclusión y soledad. Por ello los programas de 
apoyo y servicios de acompañamiento a una población cada vez más envejecida y que vive sola son 
fundamentales para garantizar el bienestar de este colectivo. 
 
El reto es el diseño de políticas y programas de atención a la población a través de políticas específicas 
orientadas a la atención de necesidades diferenciadas. Sobre todo, cuando la intervención de las políticas 
sociales es imprescindible para disminuir la desigualdad derivada de los efectos que las políticas de 
austeridad han tenido sobre la población. 
 
Analizamos ahora la cobertura social que está dando el ayuntamiento de Valencia en la actualidad a este 
colectivo tan desprotegido. En este momento en el ámbito geográfico de la Junta Municipal de Exposición 
solo existe un centro de día Municipal que cubre además el distrito de Ciutat Vella, con una capacidad diaria 
de 70 personas y con un periodo de acceso entorno a  un año de espera 
-  
 
Si miramos la ubicación de los centros disponibles, observamos, además, cómo se encuentra localizado en 
la periferia del distrito, de manera que los mayores del barrio de Pla del Real lo tienen imposible, para ello 
tienen que andar durante más de 30 minutos, o que el esfuerzo para nuestros vecinos de Ciutat Vella es aún 
mayor e inabordable 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 9 D'ABRIL DE 2019 10

 
 

 

 
 

Figura 1. Ubicación de los centros de día existentes 
 
 
Desde Ciudadanos entendemos que es absolutamente necesario, y empieza a ser urgente, que se dote a los 
barrios con centros de día con capacidad suficiente para atender las necesidades de sus habitantes sin 
necesidad de grandes desplazamientos que les suponen una gran dificultad tanto por su edad como por las 
condiciones físicas que esta situación lleva aparejado. Hay que atender a una población actual claramente 
envejecida y que se irá incrementando con el paso del tiempo debido al aumento de la vida y a la pérdida 
de la autonomía y la independencia que ello lleva consigo. 
 
 
Por todo lo expuesto, el vocal que suscribe formula las siguientes 
 
PROPUESTAS DE ACUERDO 
  

- 1º Que desde la Junta de Distrito de Exposición se inste a las concejalías municipales 
correspondientes para que se lleve a cabo, durante 2019-2020, y de manera urgente, un estudio de 
viabilidad para la apertura de un nuevo centro de día utilizando alguna de las dependencias 
municipales actualmente en desuso y así dotar de una mayor oferta pública de plazas para la 
atención diaria de personas mayores. 

 
- 2º Instar al gobierno Municipal a que solicite a la Generalitat Valenciana la creación de un CEAM, 

Centro Especial de Atención a los Mayores, dentro de la demarcación de nuestra Junta Municipal de 
Exposición  
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Defen la moció el Sr. Pedro Morales. 

DEBAT 

Respon la moció el Sr. Costa-Falcao, per el grup socialista: 

Como se sabe el Ayuntamiento siempre ha tenido un proyecto de apoyo a los mayores, sin
embargo, es obvio que ello resulta insuficiente por la política que durante muchos años ha
llevado a cabo el anterior equipo de gobierno, por los recortes, y también debido a la crisis
económica, y le gustaría resaltar que entre públicas, privadas y concertadas existen en el barrio
unas 300 plazas, que ello, no obstante, son conscientes que siguen siendo insuficientes, y así se
ha manifestado desde el gobierno municipal en reiteradas ocasiones, por tanto, ya desde el 11 de
enero se llegó a un acuerdo en la Junta de Gobierno Local, donde se insta al gobierno
autonómico, en este caso a la Conselleria de Igualdad, la puesta en marcha de políticas para
resolver este problema.

Está previsto que se pongan en marcha dos parcelas para trabajar coordinadamente con
dicha Conselleria, con el objetivo de mejorar este problema, más una tercera parcela, ubicada en
la C/ Juan Ramón Jiménez, y las cesiones del Ayuntamiento van en esa dirección.

Por lo que se refiere a la creación del Centro de Atención a Mayores, existen en el barrio
unos 73 centros públicos para actividades de personas mayores, y la prioridad es que estos
centros se vayan mejorando, dotarlos de medios y que las personas que residen en los distintos
distritos reciban estos servicios, pero sÍ que es cierto que ello resulta insuficiente, por los
distintos recortes presupuestarios que han existido.

El Sr. Morales considera que esto es un tema más municipal, y que por tanto debería ser el
Ayuntamiento quien abordase este problema.

El Sr. Costa-Falcao insiste en que en la tercera parcela mencionada está previsto crear un
centro de día, aunque aquí el problema es el dinero.

Por su parte la Sra. Talens del Grupo Popular, sobre los recortes mencionados, quisiera
indicar que su partido creo en esta ciudad todos los centros de servicio sociales, y algunos centros
de día, sin embargo el actual gobierno no ha creado ninguno, y que si en su etapa se recortó fue
por la crisis económica del gobierno Zapatero, que no hubo más remedio que recortar. Y cuando
entró el tripartito en el gobierno municipal si se dijo que se iba a hacer, pero no se ha hecho nada,
por lo que la culpa no la tiene el Partido Popular, y se sigue sin hacer nada, pues para otras cosas
sí que hay dinero, por lo que habría que invertir también en temas sociales, rebajando el
presupuesto en otros temas.

La Sra. Presidenta cree que se están confundiendo las cosas, se está hablando de centros de
mayores, y lo que plantea la moción son centros de día, que son dos cosas diferentes, y que si
dependen de la Generalitat, por lo que lo que pide el Ayuntamiento son parcelas para construir
centros cívicos. 

VOTACIÓ
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1.  
2.  
3.  

4.  

Sotmesa a votació aquesta moció, es rebutja per majoria, amb els tres vots favorables del
grup popular, i Ciutadans i els sis vots en contra dels grups compromis, socialista,i valència en
comú. 

ACORD 

La moció es rebutja.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Grup Popular sobre persones que acampen en la plaça Reverend
Alfredo Candel

Lucila Talens, en su calidad de vocal del Grupo Municipal Popular del Partido Popular, al
amparo de lo dispuesto en el art. 120 y siguientes del Reglamento Orgánico del Pleno, presenta la
siguientes preguntas:

En la última Junta Municipal el Grupo Municipal del Partido Popular presentó una Moción
sobre la problemática que padecen los vecinos de la Plaza Reverendo Alfredo Candel debido a
las personas sin techo que acampan dentro del parque infantil ubicado en dicha plaza. El
problema no se ha solucionado, al contrario, los vecinos denuncian que hay más personas
indigentes pernoctando en dicha plaza, con las consiguientes molestias, falta de higiene e
inseguridad, que padecen los ciudadanos que viven en la citada plaza y su entorno.

PREGUNTAS

¿Qué actuaciones ha realizado el Ayuntamiento para paliar esta situación? 
¿Hay algún plan de seguridad ciudadana a este respecto? 
¿Por qué los servicios de limpieza no actúan con rapidez evitando los malos olores y
basuras acumuladas que generan estas personas con su asentamiento? 
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4.  

5.  

6.  

¿Cuántas llamadas ha recibido la Policía por parte de los vecinos quejándose de esta
circunstancia? 
¿Han intentado los Servicios Sociales ponerse en contacto con este colectivo de personas 
sin techo para ubicarles en otro lugar? 
¿Se ha puesto en contacto la Dirección del Colegio Público Mestalla con el Ayuntamiento
advirtiéndoles de esta incómoda situación para los niños que salen del Colegio y utilizan el
parque infantil? 

 

RESPOSTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

No existen datos nuevos a añadir al informe elaborado por la 6ª UDI en respuesta a la
Moción presentada por el Grupo Popular al Consejo de Distrito de Exposición de enero de 2019.

RESPOSTA:

CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
SERVICIS SOCIALS

UNICA.- En relació a les actuacions realitzades pel Servici de Benestar Social amb les
persones que dormen en parcs, com les de la Plaça Alfredo Candel, s'ha acudit a localitzar-les en
diverses ocasions a aquest lloc, però durant el dia la plaça es manté neta d'estris, i les persones no
es troben allí, ja que només acudeixen a pernoctar a la nit. No obstant això, atés que sabem que
exerceixen la mendicitat per establiments comercials de la zona, s'ha pogut contactar amb alguns
d'ells. No s'han detectat situacions de risc per la presència de menors ni persones amb les
facultats mentals alterades, per la qual cosa en el marc de les competències des dels serveis
socials, i atés que l'exercici de la mendicitat no està tipificat com un delicte, ni el pernoctar al
carrer, la nostra actuació va orientada a l'ajuda social i l'oferiment de recursos socials dels quals
disposa l'Ajuntament. Fins ara rebutgen totalment l'ajuda oferida, per la qual cosa no se'ls pot
obligar al fet que l'accepten ni a acudisquen a un alberg o altres serveis com a menjadors socials.

Destacar que aquesta mateixa situació s'està donant en altres zones de la ciutat, amb la
mateixa dificultat per a la seua solució. L'actuació professional i resolució pot variar en funció de
les situacions detectades i del perfil que presenten.

Podem destacar que en l'alberg municipal de baixa exigència s'han atés 69 persones durant
l'any passat i a la Casa Caritat han estat allotjades 231 persones remeses pel CAST i 226 en
l'alberg de Sant Joan de Déu, on han realitzat el seu procés d'inserció social i laboral. La meitat
d'elles han trobat treball i han eixit de l'alberg amb la situació d'inici superada. Uns altres
realitzen un procés més llarg que inclou un tractament sanitari i seguiment terapèutic, previ a la
seua reinserció social i autonomia personal.

En el que portem d'any 2019, s'han sol·licitat des del CAST,
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     4 Informes a Fiscalia, bé sol·licitant mesures cautelars per situacions de desemparament
o actuacions d'internament per a centres residencials.

        9   Sol·licituds de Valoració de la Discapacitat

         3         “       de Pensió No Contributiva

        5           “       de Valoració de la Dependència

         10         “       urgents de Residències de Tercera Edat

S'ha pogut comprovar, a data 25 de març que solar de l'avinguda Aragó on estava l'edifici
municipal es troba perfectament barrat i no s'observen estris que indiquen que puguen dormir
persones dins del mateix.

RESPOSTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

1. Des de la Delegació de Gestió de residus Sòlids informem que la neteja d’aquest jardí es
du a terme de manera diària.

Quan l'operària detecta taques d'orines i fem crida al seu inspector per realitzar una neteja
més profunda amb hidro-netejadora d'alta pressió o camió cisterna.

L'inspector del districte, quan detecta la seua necessitat, ordena un aigualeig específic
mitjançant hidro limpiadora d'alta pressió per a netejar zones d'orines, excrements, vòmits i restes
de taques detectades.

A més, seguint el protocol marcat i després de comunicació per part de policia local i
serveis socials es realitza la retirada de objectes abandonats al jardí, amb presència de la policia
local.

Es du a terme aigualeig cada 21 dies, igual que la resta dels carrers de la zona, en aquesta
zona es realitza la nit de divendres a dissabte. L'últim aigualeig es va dur a terme la nit del 5 al 6
d’abril i el pròxim es realitzarà la nit del 26 al 27 d’abril.

3. Els serveis de neteja actuen amb la màxima rapidesa possible una vegada han detectat
qualsevol focus de brutícia o mobles i trastos vells abandonats, si pot ser el mateix dia i sempre
amb la màxima precaució per a no ocasionar molèsties als usuaris del parc.

A vegades hi ha persones que no permeten la retirada d'objectes per ser de la seua propietat
i el personal no els retira. Però tant la roba escampada com altres objectes abandonats al parc són
retirats una vegada detectats.

S'han mantingut continus contactes amb el CAST de Benestar Social sobre aquest
assumpte, seguint el protocol marcat per aquestes qüestions.
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7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Grup Popular sobre trasllat gasolineres a Benimaclet

 

Lucila Talens Salas, en calidad de vocal del Grupo Municipal Popular del Partido Popular,
al amparo de lo dispuesto en el art.120 y siguientes del Reglamento Orgánico del Pleno, presenta
las siguientes preguntas:

El Ayuntamiento ha llegado a un acuerdo con la empresa Repsol para el traslado de dos
gasolineras dentro del entorno patrimonial del Centro Histórico, la de la Plaza de Alfons el
Magnanim y la de la C/Xativa a Benimaclet.

PREGUNTAS

1.¿Cuál es la ubicación de la parcela en el PAI de Benimaclet Este donde se pretende
instalar la gasolinera?.

2.¿Cuál es el plazo previsto ubicación gasolinera tras el período de alegaciones?.

3.-¿Cuáles son las condiciones generales del acuerdo del Ayuntamiento con Repsol?

RESPOSTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PER LUCILA TALENS SALA,
EN NOM DEL GRUP POPULAR AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE EXPOSICIÓN.

La parcel·la en què es va a instal·lar la gasolinera dóna enfront de la rotonda en què
confluïx el carrer Emilio Baro amb la ronda nord.

El termini previst en el Conveni és de 2 mesos següents a la seua aprovació per a sol·licitar
la corresponent llicència.

Les condicions de l'acord són les previstes en el Conveni a subscriure l'esborrany del qual
ha sigut sotmés a informació pública en virtut de la Resolució d'Alcaldia SM-685, de data 12 de
febrer del 2019, publicada en el DOGV i en el Tauler d'Edictes el 19 de febrer del 2019.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Grup Popular sobre plaga de rates i insectes en l'av. Aragó

 



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 9 D'ABRIL DE 2019 16

Lucila Talens Salas, en calidad de vocal del Grupo Municipal Popular del Partido Popular,
al amparo de lo dispuesto en el art.120 y siguientes del Reglamento Orgánico del Pleno, presenta
las siguientes preguntas:

Durante estos meses se constata la presencia de roedores e insectos en los árboles y zonas
ajardinadas de la avda. de Aragón, sin que ninguna actuación municipal se realice para evitar esta
plaga.

PREGUNTAS

1.¿Tiene constancia el Ayuntamiento de esta plaga de roedores e insectos en la Avda. de
Aragón?.

2.¿Qué medidas de control y actuaciones está aplicando el Ayuntamiento para evitar esta
plaga?.

3.-¿Actuaciones municipales realizadas por el Ayuntamiento durante este trimestre 2019
para combatir esta plaga?

4.-¿Cuántas reclamaciones han realizado los vecinos por la presencia de ratas e insectos en
este trimestre en el barrio Pla del Real’

RESPOSTA:

MARIA TERESA GIRAU MELIA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
SANITAT I SALUT

1. ¿Tiene constancia el Ayuntamiento de esta plaga de roedores e insectos en la Avda.
Aragón?

 A lo largo de este trimestre sólo se han recibido tres quejas ciudadanas referentes a la
presencia de ratas en la Avd. Aragón, incidencias que han sido atendidas de forma inmediata:

  -                   El 5 de febrero, a través de la plataforma ciudadanos, nos entra aviso de la
presencia de ratas en zona ajardinada en Avd. Aragón con Alameda.

  -                   El 1 de marzo, a través de redes sociales, nos entra aviso de ratas en zona
ajardinada de Avd. Aragón Nº19.

 -          El 13 de marzo, a través de la plataforma ciudadanos, nos entra aviso de ratas en el
tramo que va desde el edificio Europa hasta Avd. Blasco Ibáñez.

 Respecto a la presencia de insectos que sean plaga sanitaria no nos ha entrado ningún
aviso de la Avd. Aragón. Si se trata de insectos en arbolado no es competencia de la Sección de
Control de Plagas sino del Servicio de Parques y Jardines.

 2. ¿Qué medidas de control y actuaciones está aplicando el Ayuntamiento para evitar
esta plaga?
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 De forma anual se realiza una campaña de revisión y tratamiento del alcantarillado, tanto
para cucarachas como para ratas, en todos los distritos del Municipio de Valencia, de forma que
cada distrito se revisa dos veces al año. Al margen de esto, se atienden todos los avisos de los
ciudadanos que entran a través de la plataforma, registro de entrada o Apps. A veces estos avisos
sirven para modificar la campaña si se observa un elevado número de quejas de una zona
determinada.

En las zonas ajardinadas, además de las revisiones realizadas por avisos, hay colocados, en
las más problemáticas, dispositivos de control de roedores enterrados. Estos dispositivos se
revisan dos veces al año al margen de actuaciones extraordinarias en caso necesario.

 3.-¿Actuaciones municipales realizadas por el Ayuntamiento durante este trimestre
2019 para combatir esta plaga?

  A finales de enero principio de febrero se revisó y trató el alcantarillado de la zona
correspondiente a la Avd. Aragón.

Los dispositivos de roedores de la zona ajardinada de la Avd. Aragón se revisaron en enero
dentro de las dos revisiones anuales.

Con motivo de los tres avisos mencionados en la pregunta 1, el 7 de febrero se tratan
madrigueras en la esquina con Alameda, el 1 de marzo se revisa la RAM y se tratan madrigueras
de la Avd. Aragón Nº19, el 21 de marzo se revisan los dispositivos de control de roedores de la
Avd. Aragón, se tratan arquetas de riego, el alcantarillado y madrigueras.

  4.-¿Cuántas reclamaciones han realizado los vecinos por la presencia de ratas e
insectos en este trimestre en el barrio Pla del Real?

 Avisos de ratas: 5 a través de la plataforma ciudadanos y 1 por registro de entrada.

 No ha habido avisos de otras especies plaga.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Grup Popular sobre activitat de la junta municipal exposició proposada
per l'aavv Benimaclet consistent a pintar murs municipals amb diversa temàtica social.

Lucila Talens, en su calidad de vocal del Grupo Municipal Popular del Partido Popular, al
amparo de lo dispuesto en el art. 120 y siguientes del Reglamento Orgánico del Pleno, presenta
las siguientes

PREGUNTAS

1.-      ¿Qué artista o grupo de artistas se ha encargado de realizar estas
ilustraciones?¿Ubicación de dichas ilustraciones?
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2.-         ¿El Ayuntamiento notificó a la AAVV Benimaclet quién se iba a encargar de
realizarlas?

3.-     ¿La elección del artista fue consensuada con dicha AAVV?

4.-         ¿El Ayuntamiento dio a conocer a la AAVV Benimaclet el diseño que el artista
pensaba realizar antes de iniciar el trabajo?

5.-     ¿A cuánto asciende la remuneración económica que el Ayuntamiento ha abonado al
artista o grupo de artistas por realizar esta actividad?

6.-      Solicitamos nos faciliten una copia del permiso del ayuntamiento para realizar las
ilustraciones

RESPOSTA:

NEUS FABREGAS SANTANA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA, ACCIÓ VEÏNAL, TRANSPARÈNCIA, GOVERN OBERT I
AUDITORIA CIUTADANA

CONTESTACIÓN PREGUNTA Nº EXP. O-89POP-2019-000032-00 – INICIATIVA
NÚM. 4- FORMULADA POR EL GRUPO POPULAR AL CONSELL DE DISTRICTE
DE LA JUNTA MUNICIPAL D’EXPOSICIÓ RELATIVA A LA ACTIVITAT
CONSITENT A PINTAR MURS MUNICIPALS AMB DIVERSA TEMÀTICA SOCIAL. 

 1.- Respecto a la pregunta de qué artista o grupo de artistas se ha encargado de realizar
estas ilustraciones y la ubicación de las mismas, el contrato se formalizó, a propuesta del grupo
de trabajo de cultura de la Junta Municipal de Exposición con la Asociación Possibilitats, según
presupuesto de fecha 8 de mayo de 2018, encargándose dicha Asociación junto con el
mencionado grupo de trabajo de elegir a los artistas encargados de realizar las ilustraciones.

Según consta en el expediente 02301-2018-663 tramitado para la adjudicación del contrato
menor privado, los artistas autores de las ilustraciones son:

 -Julia Lool, autora del muro del Pla del Real, ubicado en Pl. Zaragoza, nº 3.

-Alejandra de la Torre, autora del muro de Benimaclet, ubicado en carrer Sant Esperit, 15

 2.- El Ayuntamiento no notificó la adjudicación del contrato a la AAVV Benimaclet por
no ser la adjudicataria del contrato.

 3.- La elección del artista vino determinada por la contratista y por el grupo de trabajo de
cultura.

 4.- Los diseños a realizar fueron determinados por la contratista y por el grupo de trabajo
de cultura.
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  5.- La remuneración económica abonada por el Ayuntamiento a la entidad contratista
asciende a un total de 2.800,00 euros, IVA incluido al tipo 21%. Se desconoce lo que se le ha
abonado a cada uno de los artistas.

  6.- Toda la documentación relativa a la actividad desarrollada se encuentra en el
Expediente 02301-2018-663, tramitado por el Servicio de Descentralización y Participación
Ciudadana, que es de libre acceso y consulta.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Grup Popular sobre freqüència pas línies EMT districte Exposició

Lucila Talens Salas, en calidad de vocal del Grupo Municipal Popular del Partido Popular,
al amparo de lo dispuesto en el art.120 y siguientes del Reglamento Orgánico del Pleno, presenta
las siguientes preguntas:

La frecuencia de paso de las líneas de la EMT en el ámbito del Distrito Exposición L10,
93,70, 32,12,etc acumulan retrasos en comparación con el año pasado, con protestas vecinales a
pesar del incremento presupuestario y la adquisición de nuevos autobuses.

PREGUNTAS

1.¿ Cuáles son las causas de la falta de frecuencia de paso de las líneas EMT en el ámbito
distrito exposición?.

2.¿ Qué medidas va a poner en funcionamiento EMT para subsanar esta falta de
frecuencia?.

RESPOSTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

Lucila Talens Salas con DNI 19843978-S, en calidad de vocal del Grupo Municipal
Popular del Partido Popular, al amparo de lo dispuesto en el art.120 y siguientes del Reglamento
Orgánico del Pleno, presenta las siguientes preguntas:

La frecuencia de paso de las líneas de la EMT en el ámbito del Distrito Exposición L10,
93,70, 32,12,etc acumulan retrasos en comparación con el año pasado, con protestas vecinales a
pesar del incremento presupuestario y la adquisición de nuevos autobuses.

 PREGUNTAS

 1.¿ Cuáles son las causas de la falta de frecuencia de paso de las líneas EMT en el ámbito
distrito exposición?.
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1.  

   2.¿ Qué medidas va a poner en funcionamiento EMT para subsanar esta falta de
frecuencia?.

 RESPOSTA UNICA:

Según los datos que manejamos desde EMT de paso por parada las líneas no
acumulan esos retrasos y se cumplen los horarios marcados. 

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Grup Popular tala d'arbres àmbit Tabaquera

 

Lucila Talens Salas , en calidad de vocal del Grupo Municipal Popular del Partido Popular,
al amparo de lo dispuesto en el art.120 y siguientes del Reglamento Orgánico del Pleno, presenta
la siguientes preguntas:

El Ayuntamiento ha procedido a la tala de árboles sitos en las calles Naturalista Arevalo
Baca y Naturalista Rafael Cisternes.

PREGUNTAS

1.¿Cuántos son los ejemplares talados desglosado por calles?.

2.¿Cuáles son las causas por las que se ha procedido a su tala?.

3.-¿Se va a proceder a su sustitución?¿Qué ejemplares se van a implantar?

RESPOSTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

S’han abatut un total de 14 unitats de  en els carrers NaturalistaGleditsia triacanthus
Arévalo Baca (6 unitats) i Naturalista Rafael Cisternes (8 unitats).

  2. La inspecció de jardins va determinar que aquestes unitats estaven en mal estat. En la 
passada Comissió de Medi Ambient, de 21 de març de 2019, el seu grup municipal va fer una 
pregunta , que va ser contestada mitjançant nota interior el passat 22 de març. Potin voce
consultar la informació remesa al seu grup municipal.

  3. Aquesta informació es va remetre al seu grup municipal el passat 22 de març. Pot 
consultar la informació remesa al seu grup municipal. En arxiu adjunt remetem nota interior 
remesa al seu grup municipal.
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##ANEXO-1675239##

1/2

De
M PILAR SORIANO RODRIGUEZ
COORDINADORA GENERAL

A GRUP MUNICIPAL POPULAR
EUSEBIO MONZO MARTINEZ
PORTAVEU

Data 21/03/2019 2019017111

Assumpte
Medi Ambient

Cisternas, li comuniquem que s'estan duent a terme, per part del Servei d'Obres

 

que es planten quercus faginea i perers.
 

 
Salutacions,
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1.  
2.  

3.  

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000077-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Grup Municipal Ciutadans sobre el PAI Benimaclet

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL RUTH
MERINO PEÑA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL DE CIUDADANOS
A LA JUNTA MUNICIPAL DE EXPOSICIÓN

Tras cuatro años de mandato, el Gobierno Municipal lejos de dar una solución al PAI más
antiguo de la ciudad, el de Benimaclet con 25 años de espera, ha suscitado una nueva
confrontación entre vecinos, con la aparición de nuevos colectivos que se oponen al mismo.

¿Qué planes de actuación tiene el Gobierno Municipal para ejecutar dicho PAI?
¿Cómo va a solucionar el litigio con el antiguo agente urbanizador del PAI, que es la
empresa constructora URBEM?
¿Por qué ha dejado actuar a la empresa Metrovacesa como agente urbanizador, si solo
posee el 47% del suelo edificable, insuficiente a todas luces para ello?

RESPOSTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PER RUTH MERINO PEÑA,
EN NOM DEL GRUP CIUTADANS AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE EXPOSICIÓN.

La Mercantil Urbem S.A ha interposat recurs contenciós contra l'acord de l'Ajuntament Ple
de resolució del PAI SUP T-4 Benimaclet per incompliment culpable de l'agent urbanitzador i
liquidació del mateix.

En l'esmentat procediment Urbem S.A sol·licita mesura cautelar de suspensió de l'acord
plenari, la qual és desestimada per mitjà d'Interlocutòria de 18 de febrer del 2018.

Urbem S:A presenta recurs d'apel·lació contra l'esmentada Interlocutòria el qual és també
desestimat per mitjà de Sentència 746, de 23 de novembre del 2018 condemnant l'apel·lant al
pagament de la costes causades a l'administració.

Pel que exposa el litigi se solucionarà en els tribunals.
2/2

Adjunts:

Nom fitxer

1 20190321_141819.jpg

2 20190321_141840.jpg
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La mercantil Metrovacesa ha presentat davant de l'Ajuntament una sol·licitud d'inici per a
la tramitació del PAI per gestió indirecta, davant de la qual cosa l'Ajuntament, de conformitat
amb la LOTUP, ha notificat a tots els propietaris del sector oferint un termini de tres mesos
perquè manifesten la seua voluntat que la unitat d'execució es desenvolupe en règim de gestió per
propietaris.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000077-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Grup Municipal Ciutadans sobre semàfors acústics

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL RUTH
MERINO PEÑA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL DE CIUDADANOS
A LA JUNTA MUNICIPAL DE EXPOSICIÓN

Tenemos constancia, porque así nos lo han comunicado, que los semáforos acústicos
presentan muchas deficiencias en cuanto a su servicio, ¿qué piensa hacer el Gobierno Municipal
al respecto? Por favor, detallen.

RESPOSTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL RUTH
MERINO PEÑA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL DE CIUDADANOS
A LA JUNTA MUNICIPAL DE EXPOSICIÓN

Tenemos constancia, porque así nos lo han comunicado, que los semáforos acústicos
presentan muchas deficiencias en cuanto a su servicio, ¿qué piensa hacer el Gobierno Municipal
al respecto? Por favor, detallen.

 RESPUESTA:

La realidad que ofrecen los datos, afortunadamente, acredita todo lo contrario. 

Los dispositivos acústicos para invidentes se revisan periódicamente, dentro de los planes
de mantenimiento preventivo. Por otra parte, cuando se comunica un fallo por parte de una
persona usuaria o por cualquier otro medio, se acude de inmediato a valorar y reparar la avería.

El número total de averías reparadas durante el año 2018 fue 27 y en lo que llevamos de
2019: 1. 

Finalmente cabe destacar que se están renovando por el último modelo que incorpora
tecnología Bluetooth, habiéndose sustituido en el año 2018 un total de 152 dispositivos.
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14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000077-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Grup Municipal Ciutadans sobre escoleta en el districte

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL RUTH
MERINO PEÑA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL DE CIUDADANOS
A LA JUNTA MUNICIPAL DE EXPOSICIÓN

En el Distrito de Exposición no existe actualmente una Escoleta, Su presencia es muy
demandada por los vecinos. Cuál es la razón por la que no se utiliza el Colegio Municipal de
Benimaclet como Escoleta para los niños y niñas de hasta 3 años, dado que el centro cuenta con
espacio suficiente en sus instalaciones y es de dependencia directa del Municipio.

RESPOSTA:

MARIA OLIVER SANZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ D'EDUCACIÓ

El Col·legi Municipal Benimaclet compta amb dues línies educatives d'Educació Infantil
de Segon Cicle (3-6 anys) i de Primària (6-12 anys). 

En el barri de Benimaclet hi ha oferta pública suficient en aquest tram d'educació infantil.

Referent a una Escola Infantil de Primer Cicle (0-3 anys), els informem que el Col·legi
Municipal, contràriament al que afirmen, no compta amb espai suficient per a la instal·lació d'una
Escola Infantil de Primer Cicle en les seues dependències, per la qual cosa seria impossible
prestar aquest servei en l’esmentat col.legi.
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15 RESULTAT: CONTESTADA
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

Por un vecino se pregunta sobre la plataforma digital para las entidades cívicas.

La Sra. Presidenta cede la palabra a su asesora la Sra. Mireia Biosca para contestar: Es un
proyecto que ya viene de la anterior Corporación, y ahora lo que se intenta es que sea un espacio
de encuentro y difusión de las actividades que realizan las entidades ciudadanas en toda la ciudad
de Valencia. Para ello se creará un mapa on-line de toda la ciudad, y ver todas las entidades en
que zona están, e introduciendo el código postal, aparecerán todas las actividades que están
programadas en esa zona.

La empresa que se encarga de ello nos ha comunicado que en 15 días ya se tendrá la
primera prueba, y a continuación se hará una reunión con todas las entidades que vinieron a la
primeara reunión, así como todas las que quieran asistir para aprobar la plataforma, y lo que sí es
definitivo es que en el mes de agosto debe estar acabada. 

El Sr. Emiliano Ayuso Alfaro, comenta que ha sido recibido tanto por la Presidenta como
por su asesora para tratar problemas de su barrio, pero la última petición de ser recibidos no ha
sido contestada hasta el momento, ya que el resultado de lo planteado ha sido cero.

Por la Presidenta se contesta que las dos veces que han solicitado ser recibidos se les ha
recibido, de esa tercera no tiene constancia. Por lo que debe quedar claro que las veces que se le
ha solicitado una reunión se ha concedido, otra cosa es las demandas que como vecindario
solicitan. Con respecto a esto, algunos temas no eran competencia municipal, y otros eran de
imposible realización, por lo que derivo todas estas demandas de la zona de Alfahuir a las
delegaciones competentes, y hasta ahí puede llegar y disculpa al equipo de gobierno si las viables
no han sido resueltas.

Insiste el Sr. Ayuso que a la última petición, hecha por correo electrónico, de reunión no se
les ha contestado. La Presidenta desconoce totalmente dicha petición, pero les invita a
reenviárselo.
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I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les vint horas y trenta minuts, la Presidència
alça la sessió, de la qual s'estén la present que firma la Sra. Presidenta i que jo, el Secretari,
certifique.

LA PRESIDENTA                                                               EL SECRETARIO


